



Prof. David C. S. Li, Head of Department of Chinese and Bilingual Studies, requests the pleasure of your company at the 2017 CBS Homecoming (愛.回家) : CBS Alumni Fun Day cum Banquet Dinner on Saturday, 21 October 2017.

Alumni Fun Day will be held at 2:00 pm at Core A podium (near the Alumni Atrium), PolyU, with guided visit to CBS's Speech Therapy Unit, language labs and trial of cutting-edge technologies for linguistic studies. Friends and family are welcome to join the afternoon session. The banquet dinner will be held at 7:00 pm at Colour Crystal Restaurant, 2/F, Harbour Crystal Centre, 100 Granville Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.

中文及雙語學系謹訂於二零一七年十月二十一日（星期六）舉行「2017 CBS Homecoming (愛.回家) : CBS校友同樂日暨晚宴」。

同樂日將於下午二時 假香港理工大學A棟平台(近校友薈)舉行，屆時將會安排參觀本系的言語治療所、語言實驗室及試用語言學研究方面的高端儀器，歡迎CBS校友攜同親友一起出席。另外，晚宴將於晚上七時正 假九龍尖沙咀加連威老道100號港晶中心二樓彩晶軒舉行。

恭候光臨

中文及雙語學系系主任李楚成教授 敬約

RSVP

如蒙惠臨 敬請賜覆

On or before Friday, 22 September 2017
 二零一七年九月二十二日（星期五）或之前

Enquiries:

For questions about the Alumni Fun Day, please contact Ms. Liu (3400-3653)

有關校友同樂日的查詢，請聯絡廖小姐 (3400-3653)。

For questions about the Alumni Banquet Dinner, please contact Ms. Chow (2766-7435)

有關校友晚宴的查詢，請聯絡周小姐 (2766-7435)。

Or email your enquiry to
 或電郵至

cbs.homecoming2017@polyu.edu.hk